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                  GRADSKO VIJEĆE 
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Valpovo, 29. studenoga 2018. godine 

 

Z A P I S N IK 

 

17. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 29. studenoga 2018. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina 

Čamagajevac, Zdravko Ćorić, Dubravko Kučinac, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, 

Zoran Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković, Tihomir 

Tomić,  Miroslav Šmit, i Željko Varžić. 

  

Ne nazočni vijećnici: Marijan Mandić i Igor Uranjek. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver 

Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Damir Pepić, direktor tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Željko Harkanovac, 

direktor tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Zdravko Mandić, načelnik PP Belišće, Dragica 

Sopek, stručni referent za urbanističke poslove i zaštitu okoliša, Vanja Miličević, direktor 

VPC, Ivana Zeko, direktorica LRA, Lidija Maurović Koščak, Milutin Narančić, Antun 

Katalenić, Kasja Vukić, Branko Markota (HDZ), Miroslav Kamba (Živi zid),  Ines Brezovac, 

novinarka HRV-a, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, Vladimir Vazdar, novinar 

Portal-a Valpovština info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 14 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu.  

 

Dubravko Kučinac 

- imam prijedlog nadopune dnevnog reda, „Prijedlog Zaključka o pokretanju inicijative za 

povratak sjedišta policijske postaje u Grad Valpovo,,“ i da ta točka bude točka 3. dnevnog 

reda.  

 Prijedlog je usvojen (13 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN). Budući da drugih 

prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon 

provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj 
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d n e v n i   r e d 

 

   1. Usvajanje zapisnika 15. i 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

    2. Aktualni sat. 

   3. Prijedlog Zaključka o pokretanju inicijative za povratak sjedišta policijske postaje  

       u Grad Valpovo. 

   4. Izvješće o stanju sigurnosti na području Grada Valpova za razdoblje 

       I-IX mjesec 2018. godine. 

   5. Izvješće o radu Lokalne razvojne agencije Valpovo-Petrijevci  d.o.o. 

   6. Izvješće o stanju u prostoru Grada Valpova za razdoblje od 01. 01. 2013. 

       do 31. 12. 2017. godine. 

     7. Prijedlog Odluka o dodjeli Javnih priznanja Grada Valpova za 2018. godinu. 

   8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o gradskim porezima Grada Valpova. 

   9. Prijedlog Odluke o dugoročnom zaduženju Grada Valpova kod Hrvatske 

       Banke za obnovu i razvitak. 

  10. Informacija o radu i funkcioniranju mjesne samouprave na području Grada  

             Valpova u 2018. godini. 

 11. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora 

        na području Grada Valpova. 

 12. Prijedlog Rješenja o imenovanju Gradskog izbornog povjerenstva. 

 13. Informacija o stanju socijalne skrbi na području Grada Valpova u 2017.  

             godini. 

 14. Izvješće o izvršenju projekta Javnih radova za nezaposlene osobe na  

             području Grada Valpova u 2017. godini. 

   15. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Odbora za financije 

       i proračun. 

 16. Prijedlozi: 

       a) Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog 

           zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo, 

       b) Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed 

            poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo. 

 17. Informacija o mogućem rješavanju problema napuštenih životinja na 

       području Grada Valpova. 

 18. Pitanja i prijedlozi 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 15. I 16. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da su zapisnici 

15. i 16. sjednice jednoglasno usvojeni (14 glasova ZA). 

 

 Vijećnik Stanislav Milošević je došao na sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 15 

vijećnika. 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 
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Dubravko Kućinac 

- pitanje za gradonačelnika, ono što je gorući problem vidjeli smo prošlih par tjedana u 

Gradu Valpovu, i stvarno ima jako puno pritužbi građana, dobili smo puno upita i telefonskih 

poziva i fotografija, ovaj način odvoženja komunalnog otpada, odnosno smeća. Vas 

gradonačelniče, kao predsjednika Skupštine našeg komunalnog društva molim, da stvarno 

uzmete u obzir, nije tu samo problem što se kante ne odvoze dovoljno često i što je cijena 

ostala ista, i što kućanstva i građanstva nemaju gdje odlagati, nekada nedjeljom puno ljudi ne 

može ni doći starijih do ovog zelenog otoka, nego koliko imam trenutno informaciju, na jedno 

4 lokacije su niknula u ovih mjesec dana divlja odlagališta, gdje su i neki lovci poslali 

fotografije tih divljih odlagališta, koji su doslovce niknuli preko noći, i smatram da sanacija 

tih divljih odlagališta će nas jako puno koštati, to su stotine tisuća kn, tako da stvarno molim, 

apeliram, tražim, zahtijevam, kako god hoćete, da se to promijeni i da se barem to uspostavi, 

dok se ne nađe neko trajnije rješenje, odnosno dok ne dobijemo sve potrebne kante za 

sortiranje otpada itd., da se po starom načinu odvozi otpad, imali smo priliku vidjeti na 

društvenim mrežama i po Valpovu, mislim da su to objavili na stranici Živog zida, kako to 

stvarno izgleda, katastrofa, bune se i ravnatelji na neki način i osnovne i srednje škole, to 

stvarno očajno izgleda, pa evo molio bi ako je ikako moguće da se to riješi? 

 

Miroslav Šmit 

- pitanje za gradonačelnika, s obzirom da sam u 4 mandata u ovom Gradskom vijeću uvijek 

postavljao pitanja, bar mislim tako od životne važnosti za građane o struji, nogostupima, o 

cestama, o mostovima itd., što mislim da je u redu, jer to je zapravo i naš posao u Gradskom 

vijeću. Međutim, negdje prije su me prijatelji upozorili, da na fejsu neki bloger piše u moje 

ime, ne znam odakle mu to, o nekakvim spomen pločama za Marjančace, pa sam se malo 

začudio zašto ja?, između ostalog dotaklo se i gradonačelnika, da on nije upoznao Gradsko 

vijeće o tim nekakvim spomen pločama koje se polažu u Marjančacima, a mene spominje u 

tom kontekstu, da nemam nikakve hrabrosti, bolje reći da sam kukavica, da postavim 

gradonačelniku pitanje o čemu se tu radi, ja zaista ne znam o čemu se radi, evo 

gradonačelniče, molim Vas da krivo ne shvatile, da Vas pokušavam uvući u nekakve političke 

vode, da mi odgovorite na to pitanje? 

  

Marko Tomoković 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, s obzirom da u zadnje vrijeme stvarno možemo vidjeti 

kako Urbanizam raspolaže sa otpadom, zanima me što ćete napraviti po tom pitanju. Vidjeli 

smo kod srednje škole kolike su to hrpetine otpada bile i po cesti i svugdje, i zanima me što 

mislite konkretno napraviti u vezi toga. Također, zanima me što mislite napraviti povodom 

svog onog smeća koje je Urbanizam nanio na groblje, to je stvarno sramota ovog Grada da 

se tako postupa sa našim pokojnicima, da se smeće odlaže na groblje, to je jednostavno 

skandal, i mislim da je to nedopustivo, to nije mala količina smeća, to je količina 5 kamiona 

smeća, i to se kontinuirano radi. Meni su se osobno javili radnici Urbanizma povodom toga, i 

rekli su da im je direktor gosp. Harkanovac naredio da tamo odvoze bio otpad, iz kojeg 

razloga?, evo pitanje isto i gosp. Harkanovcu. Danas su me nazvali također radnici 

Urbanizma, i rekli su kako im direktor prijeti otkazima zbog toga što su nam poslali 

fotografije. Direktore, molim vas da mi odgovorite na ovo, i zašto to radite?, ako to radite, to 

je strašno?  

 

Vitomir Matoković 

- imam dva pitanja, prvo je vezano uz komunalnu problematiku, ovdje je pročelnik toga 

odjela, radi se o sustavu oborinske odvodnje, krajem ljeta je bilo obilnih padalina, kiša, gdje 

je bilo plavljenje jedne obiteljske kuće u par navrata, gdje je i službeno poslan dopis na Grad, 

radi se o jednom propustu cijevi (rore) ispod same ceste s jedne strane ulice na drugu, gdje 

taj kanal povuče tu svu kišu, i došlo je do prosjedanja. Predsjednica VMO je poslala dopis sa 
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slikama, međutim, do sada po tom pitanju nije ništa napravljeno, meni se čini da je to u 

nadležnosti Županijskih cesta, pa me zanima, da li ste vi uputili neki dopis na Županijske 

ceste da se oni očituju i da se taj problem riješi. I na jednoj od sjednica Gradskog vijeća 

ovdje smo postavili pitanje vezano za ono prometno rješenje za ulaz u same Marjančace, isto 

vezano, da li ste poslali dopis na Županijske ceste, da se nađe neko kvalitetno rješenje tamo, 

da li proširenje same ceste sa ogledalima i sve skupa, opet smo mi dio vozača, kao i oni koji 

voze kombije i autobuse sugerirali, da se tamo pokuša nešto riješiti, jer se mora izaći do pola 

ceste, vidjeti da li netko ide iz pravca Ivanovaca, da se može uključiti u promet? 

 

  Zdravko Ćorić 

- imam jedno pitanje za gradonačelnika, već sam više puta postavio to pitanje, radi se o 

uličnoj rasvjeti, po cijelom Valpovu se znalo dešavati u određeno vrijeme da nam ne 

funkcionira ulična rasvjeta. Na prošlom Gradskom vijeću sam dobio odgovor da je ulična 

rasvjeta već pomalo dotrajala, da su to visilice, znači nekvalitetna ulična rasvjeta, da se radi 

o tome kada se pojavi nevrijeme i sl. i u tim momentima ulična rasvjeta ne funkcionira, s 

obzirom da je po meni uređenje ulične rasvjete u Gradu Valpovu uistinu loše, da nam 

naružuje izgled, da u našem okruženju ne postoji ni jedan grad koji ima takvo loše rješenje 

kao što je u Gradu Valpovu putem visilica, pa pitam gradonačelnika, da li ima u planu, da se 

počne nekim redoslijedom, da se mijenja ta ulična rasvjeta, da se osuvremeni sa novom led 

rasvjetom, i da imamo uistinu rasvjetu koja će funkcionirati stalno, a ne da ćemo imati, da će 

funkcionirati povremeno, a kada je najpotrebnije, da nam ne funkcionira? 

 

Zoran Pepić 

- pitanje za gradonačelnika, kao što ste već danas bili upoznati od strane predsjednika MO 

Šag, došli smo do informacije da će cijena priključka na kanalizacijsku odvodnju u 

prigradskom naselju Šag koštatiti 2.500,00 kn, zanima nas što ćete poduzeti po tom pitanju, s 

obzirom da ste na radnom sastanku sa mještanima prigradskog naselja Šag tada izjavili da 

ćete gledati da to bude za 0 kuna, znači da taj priključak ne košta ništa, a u suprotnom, ako 

taj dio ne budete mogli odraditi, na koji način će se ovaj iznos plaćati, da li će to biti obročno 

i da li je to zaista taj fiksni iznos koji je definiran? 

 

Jozo Bogdanović 

- imam jednu inicijativu, koja je obično krajem godine trenutak kada se rade pripreme za 

iduću godinu bilo u prostoru, bilo u financijama, ja bi predložio da se razmotri inicijativa 

koja nije samo moja, nego dolazi od ljudi koji da kažem vizualno osmatraju tu cijelu priču o 

TZ našoj u Valpovu, i prijedlog ide u tom pravcu, da se prostor TZ alocira sa tavana Centra 

dolje u prizemlje, i da bude dostupan korisnicima toga sadržaja. Mi moramo koristiti taj 

resurs drugačije, da bi se to moglo uraditi, bit će potrebno, da ti ljudi koji se bave TZ-om i 

opće poslovima turizma, da budu bliže posjetiteljima, i da njihova uloga bude na neki način 

dostupna iz prvog kontakta sa našim Gradom. 

 

Jozo Piškorjanac 

- ja ću ići s prijedlogom gradonačelniku, ali želim izvijestiti Gradsko vijeće o davno 

započetom projektu izgradnje ceste do groblja u Harkanovcima koji je izuzetno velike 

vrijednosti, i bio sam u kontaktu s gradonačelnikom, ali smatram da trebam izvijestiti 

Gradsko vijeće, gdje mogu izraziti zadovoljstvo, da smo uz taj projekt puno toga napravili što 

je korisno za mjesto, i posebno zahvaliti i reći da sam izuzetno zadovoljan sa radovima koje je 

izvodila naša tvrtka Urbanizam, a u pitanju su  zemljani radovi i iskopi, gdje se prilikom 

izvođenja svih tih radova sva ona zemlja koja je bila iskopana rasporedila po široj okolici ne 

samo mjesta, nego i naših polja gdje je bilo potrebno u dogovoru s mještanima, što smo na 

našem zboru mještana i obećali gradonačelniče kada ste bili, i uistinu je napravljen jedan 

veliki posao za mjesto, no međutim, sada kada je ova cesta napravljena i ova kiša velika 
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padala, sada smo došli u situaciju da imamo prekrasnu cestu do groblja, kada dođemo na 

groblje parking ništa, katastrofa, blato sa ceste u blato, pa koristim prigodu, kraj godine je, 

pa ukoliko je moguće da se taj parking stavi u Proračun za sljedeću godinu, a da se 

privremeno sanira sa postojećim kamenom koji već tamo imamo, da se može koristiti, jer 

uistinu kada se dođe na teren, to se može i vidjeti, i mislim da bi to bilo nešto što je od 

prioriteta, da taj projekt bude uistinu u onom pravom smislu završen kako i treba. Također 

želim izraziti ovdje nezadovoljstvo sa radovima koje je izvela tvrtka Gravia, što sam također 

izvijestio gradonačelnika, gdje su prilikom asfaltiranja nove ceste, ne znam iz kojih razloga 

na dva mjesta u istom danu, odnosno, u drugom danu tu cestu već rezali, krpali, znate kako 

građani na to reagiraju, pravite novu cestu već ste ju krpali, a da ne kažem previše su radili, 

pa je eto čak i različite visine, pa evo molim da se to sanira, odnosno da Grad kao investitor 

koji je uistinu glavni taj kritičar koji će reći da li nešto valja ili ne valja, vodi o tome računa 

da se taj projekt napravi do kraja, jer bojim se da ne bi došlo kasnije do oštećenja same ceste. 

 

Ivana Bagarić 

- zanima me da li će do kraja godine ići Informacija o stanju u gospodarstvu, ovdje imamo 

Izvješće o stanju u prostoru od 2013. do 2017. godine, imamo neke pokazatelje, ali ne sve, pa 

me zanima samo to? 

 

Željko Varžić 

- imam pitanje za pročelnika za financije, u Planu rada ovog Gradskog vijeća u 10 mjesecu 

trebala se naći točka Financijsko izvješće za 9 mjeseci, pa bih molio informaciju o ostvarenju 

za 9 mjeseci, da li je ostvaren manjak ili višak, stanje obveza sa 30. 9. 2018. godine po 

dospjelosti, stanje sredstava na žiro računu i stanje namjenskih sredstava?, ovo koliko možete 

usmeno, a ono što ne možete, molio bi pisanim putem odgovor? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, zanima me datum završetka ove biciklističke staze sa nogostupom u ovoj 

glavnoj našoj ulici prema Belišću, i u sklopu rješavanja te komunalne infrastrukture, mi već 

godinu dana pričamo o rješavanju tih naših šahtova nesretnih na cestama, ali s obzirom da 

ovaj projekt obnove vodovodnog i kanalizacijskog prstena Valpovštine neće vjerojatno skoro 

biti, pa mislim da bi bilo krajnje vrijeme da se poduzmu određene radnje, da se ti šahtovi 

dovedu u nivo sa cestom, pogotovo u ovom sada periodu kada dolazi ovo kišovito vrijeme, 

gdje od tih udarnih rupa na tim našim šahtovima stradavaju ta naša vozila. Drugo pitanje se 

odnosi na Advent u Valpovu, vidim dobili smo nekakve okvirne projekte i programe za 

nadolazeći Advent, pa me zanima konkretno što se planirana poduzeti po pitanju 

obilježavanja Adventa u Valpovu, s obzirom da vidim da na ulazu u Valpovu se reklamira  

Advent u Belišću, to me malo zbunilo, a i građanstvo isto? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovor na pitanja vijećnika Dubravka Kučinca,  gorući problem je komunalni otpad i to 

unazad mjesec i po dana, direktor je upoznat kao i ja, vjerujem vijećnici i javnost, da imamo 

problem sa odvozom otpada. Kada se krenulo u razvrstavanje, direktor je upozoravan, mi 

smo dobili isto, kao što ste i vi dobili upite građana, znači Gradska uprava, doista nebrojeno 

mailova smo proslijedili jedan drugom i direktor i ja, obećanje je da će se to riješiti, da nema 

više divljih deponija, da neće biti u višestambenim zgradama problem smeća, neće biti 

problem smeća odvoza u Industrijskoj zoni, tamo gdje su trgovački centri, međutim, iz tjedna 

u tjedan ponovo se ponavljaju isti problemi koji se moraju riješiti pod hitno, molio bih samo 

da nam na to pitanje odgovori direktor komunalne tvrtke Urbanizam. 
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- odgovor na pitanja vijećnika Miroslava Šmita, vezano za spomen ploču, koja se spominjala 

u medijima, radi se o spomen ploči poginulim domobranima iz prigradskog naselja 

Marjančaci, ta inicijativa pokrenuta je prije 6-7 godina, malo će vam poslije vijećnik 

Matoković o tome reći, budući je inicijator postavljanja te ploče bio MO Marjančaci i udruga 

Hrvatski domobran Valpovo. Dobili smo upit, koji postoji, taj upit je već poslan u Grad 

Valpovo prije nekoliko godina, u razgovoru s Udrugom domobran, oni su ponovili ponovo taj 

upit i Grad je uplatio sredstva izvođaču kada je ploča postavljena, nekima se sviđa, nekima se 

ne sviđa, ali mislim da treba svakako odati počast poginulim hrvatskim vojnicima koji su 

branili svoj dom.  

- odgovor na pitanja vijećnika Marka Tomokovića, vezano za odlagalište otpada, isti odgovor 

kao što sam rekao na pitanje vijećnika Kučinca, vjerujem da će direktor pobliže opisati 

rješenje toga problema i da na opće zadovoljstvo s tim jednom prekinemo i završimo tu priču. 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, oborinska odvodnja, mislim da znam o 

kome je riječ, obitelj Kokić, bilo je još jedan upit koji je došao u Grad sa zahtjevom za 

nadoknadom sredstava, nakon poplave, to se nije dogodilo samo ove godine, to je pitanje i 

problem koji se povlači već nekoliko godina, i koji će se nadam se riješiti kada krenemo u 

realizaciju ovog našeg velikog projekta, znači sa  rješavanjem kanalizacije, i prije toga 

mislim da jednostavno ovo sve što je, to je krpanje i rješenja nema, na godinu kada se budu 

izvodile oborinske građevine u ovom velikom projektu, na taj način će se onda i riješiti i taj 

problem, vjerujem, ako hoće može i direktor Dvorca odgovoriti, ali mislim da sam bio jasan. 

Što se tiče zahtjeva za nadoknadu sredstava, moramo vidjeti da li je tu krivnja na Gradu, 

ukoliko je, ljudima se treba podmiriti šteta, ukoliko je na Županijskim cestama, mi moramo 

biti ti koji ćemo uspostaviti komunikaciju građana sa Županijskim cestama, i vidjeti kako taj 

problem riješiti i kako ljudima nadoknaditi štetu. Što se tiče ulaza u Marjančace, tu smo i 

donijeli odluku na Gradskom vijeću, upućivali smo ispred Gradskog vijeća, ispred Ureda 

gradonačelnika dopis Županijskoj upravi za ceste, nakon toga uklonjen je i onaj bunker, 

vidjeli smo nakon uklanjanja bunkera, da u biti nismo ništa napravili, rekli smo im da 

pokušaju naći neko drugo rješenje, međutim, nisu nam dali još uvijek odgovor, možemo 

ponoviti upit ispred Gradskog vijeća i Ureda gradonačelnika, ali onako kako su nam 

neslužbeno rekli, da jednostavno nema rješenja koje bi zadovoljilo mještane, znači građane 

Valpova i prigradskih naselja, u onom smjeru kako smo mi rekli za kružni tok ili neko drugo 

rješenje, međutim, u svakom slučaju tražit ćemo od njih da se izjasne i da javnost bude 

upoznata s tim, da oni kažu da rješenja nema, jer mi smatramo i dalje da se to mora riješiti. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, pitanje ulične rasvjete, govorite o zamjeni 

postojeće sa led rasvjetom unazad pola godine, promijenili smo jedno 4 ulice u Valpovu, što 

znači da idemo u tom smjeru da mijenjamo postojeću dotrajalu rasvjetu sa novom led 

rasvjetom na koji način ćemo štedjeti el. energiju i sredstva usmjeriti u neke druge stvari koje 

su potrebne za Grad, imamo plan i za nastavak izmjene  u ostalim ulicama u Gradu Valpovu, 

tako da vjerujem da kroz godinu-dvije dana, da će cijelo Valpovo biti osvjetljeno sa led 

rasvjetom, a jednako tako i nakon toga i prigradska naselja. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zorana Pepića, cijena priključka u Šagu, razgovarali smo o 

tome i na Skupštini Dvorca, gledat ćemo da priključak za kanalizaciju bude što manji, rekli 

smo da su neke jedinice lokalne samouprave čak išle za tim da taj priključak bude besplatan, 

jer koliko imamo informaciju, Vodovod Osijek kada je radio novu kanalizacijsku mrežu, 

upravo zato što je cijena priključka bila 2-3.000 kn, došli su do toga da milijunska investicija 

se na kraju nije isplatila, jer je priključenje na kanalizacijsku mrežu samo recimo 10% 

stanovništva se priključilo, ali jednostavno nemaju sredstava financijskih da uđu u tu 

investiciju, onda su rekli imamo septičke jame, nećemo se priključiti na kanalizaciju. Sazvao 

sam Skupštinu Dvorca za idući tjedan, i raspravljat ćemo o tome na Skupštini, i morat ćemo 

iznaći rješenje, jer doista smatram da u današnjoj situaciji cijena priključka od 2.500,00, 

3.000,00 kn je previše. Ona okna i rad djelatnika Dvorca, ona se moraju platit, moramo naći 

 



- 7  - 

 

način da to pokrijemo, znači kanalizacijska okna koja su u dvorištu, rad djelatnika Dvorca 

koji će prokopavati od kanalizacijske mreže, znači od njihovih dvorišta, to se mora pokriti, ali 

na koji način to ćemo raspravljati na Skupštini, i na kraju krajeva, mi kao jedinica lokalne 

samouprave, može Gradsko vijeće donijeti odluku da određeni dio sredstava izdvojimo i za 

sufinanciranje priključka na kanalizacijsku mrežu. 

- odgovor na inicijativu vijećnika Joze Bogdanovića, TZ Grada Valpova unazad godinu i po 

dana zaista odlično radi, i pokrenuli smo već ovu inicijativu, predložio sam da se onaj ured 

gdje je bilo Allianz osiguranje, koji je sada trenutno prazan, evo u narednim danima već 

premještamo onaj ured TZ sa kata u prizemlje, upravo zato da bude pristupačan 

posjetiteljima našeg Grada. 

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Piškorjanca, vezano za cestu u Harkanovcima, ona je 

asfaltirana, gotova je, međutim, nakon ovoga ukazivanja predsjednika MO, da je došlo do 

pucanja asfalta na dva mjesta, sa gosp. Martinčevićem sam obišao cestu, radove, zvali smo 

nadzor da dođe u kontrolu, i doista nije dobro napravljeno, znači na jednom mjestu je ok., na 

drugom mjestu nije dobro, i nadzor je odmah zvao izvođača, i oni su to dužni sanirati u 

najkraćem mogućem roku, tako da će biti sve ok. Obišli smo i onaj dio vezano za parkiralište 

kod groblja, dogovorili sa izvođačem radova i sa nadzorom, da se višak kamena nasipa za 

prvu ruku, da mještani koji posjećuju groblje imaju gdje parkirati osobne automobile, tako da 

će se i to riješiti kada se bude rješavao i ovaj dio oko sanacije ovog popucalog dijela asfalta. 

- odgovor na pitanje vijećnice Ivane Bagarić, stanje u gospodarstvu, na idućoj će sjednici biti 

izvješće o stanju u gospodarstvu u Gradu Valpovu. Upravni odjel za gospodarstvo i društvene 

djelatnosti je poslao valpovačkim poduzetnicima upit, da nam dostave za proteklu godinu 

njihovo viđenje kako Grad može pomoći u budućnosti, a jednako tako da se osvrnu na njihovu 

proteklu godinu i njihovo poslovanje, bit će upoznati vijećnici i javnost. 

- pročelnik za financije će odgovoriti pisanim putem na pitanja vijećnika Željka Varžića. 

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, biciklistička staza u Strossmayerovoj 

ulici, one pripremne radnje su gotove, čekamo u biti asfaltiranje, još na početku i na kraju 

staze ima jedan određeni dio koji se mora napraviti, ali to će se napraviti u istom danu, 

imamo obećanje da će se to riješiti ovaj vikend, ali pretpostavljam da će to biti ipak početak 

idućeg tjedna, nakon toga ide ova sanacija oko onog terena između ceste i same staze i to će 

biti završeno. Vezano za šahtove, to je ista priča kao i sa odvodnjom, kada se bude išlo u 

rekonstrukciju kanalizacijske vodovodne mreže, tada će se rješavati i to, bilo bi jednostavno 

ne logično da idemo u tu investiciju, pa nakon toga opet prokopavamo i radimo ponovo. 

Vezano za Advent, vjerujem da će na zadovoljstvo svih naših građana i posjetitelja Valpova 

Advent u Valpovu doista biti nešto posebno ove godine, imamo dobar program kroz 5 tjedana, 

uključili smo i naše ugostitelje, uključili smo i udruge koje su htjele sudjelovati u Adventu, još 

jednom pozivam sve vijećnike i sve prisutne da poprate Advent u našem Gradu. 

 

Vitomir Matoković 

- vezano za spomen ploču u Marjančacima, s obzirom da sam ja u tom vremenu bio 

predsjedavajući, na inicijativu starijih mještana iz Marjančaca, koji su svjedoci toga 

vremena, pokrenuli smo inicijativu da postavimo našim ljudima poginulim i nestalim iz mjesta 

Marjančaca spomen ploču, to je 12 imena. Postoji sva kao što znate procedura vezana za taj 

dio. Udruga Hrvatski domobran i VMO imali smo zajedničke sastanke, gdje su prikupljene 

sve suglasnosti od tih istih obitelji, s ovog mjesta mogu reći da tu nije dizanje nikakvih 

tenzija, ne želim ovdje još apostrofirati neke stvari, smatramo da je dužnost bila da tim 

ljudima na neki način odamo priznanje, evo vezano za taj dio, tako da ne znam zašto vijećnika 

Šmita povezuju s tim blogeri, ovdje je i gosp. tajnik pa može ustvrditi da smo dostavili i neke 

dokumente, tako da je sva procedura zadovoljena. A što se tiče ovog prometnog rješenja, 

smatram da na ulazu u Marjančace može postojati bolje rješenje, samo proširenje, izlaz iz 

samog mjesta, gdje će biti veća vidljivost, već smo išli prije s tom inicijativom, gdje se može 

odvojiti i sa nekom živicom ili nešto, uglavnom da se taj dio proširi, da bude tu jednostavno 
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bolje prometno rješenje, normalno vezano uz samu sigurnost u prometu. Još samo malo 

pojašnjenje gradonačelniku, vezano uz ovo plavljenje što je uslijed kiše došlo, to je obitelj 

Kokić, nije se prije dešavalo, ali u dva navrata je njima plavilo, išlo preko ceste u podrumske 

prostorije gdje je radionica, pa u smislu preventive da se to riješi, to je prosjedanje ispod 

ceste, ali smatram da je to u nadležnosti Županijske ceste, jer to kroz selo ide i odvaja se za 

Marjančace, pa neka se i ovaj dio za prometno rješenje ponovo pošalje Županijskoj upravi za 

ceste, pa da se vidi, i da se pokuša taj problem riješiti na zadovoljstvo svih. 

 

Željko Harkanovac 

- dao je opširno pojašnjenje vezano za odvoz otpada. 

 

Matko Šutalo 

- smatram da ne možemo nesavjesnost građana kažnjavati na taj način da se otpad ne odvozi, 

prije sve govorim o višestambenim zgradama što sam upozorio, govorim za taj dio oko 

trgovačkih centara, ljudi rade, neće nitko otići s posla pa će određenu vrstu otpada odložiti u 

te mobilne stanice koje su postavljene po gradu određenim danima u određeno vrijeme. 

Smatram da moramo biti fleksibilniji u provođenju ove odluke, mislim da će se složiti sa 

mnom i vijećnici Gradskog vijeća, i smatram, da vi kao direktor morate taj problem riješiti, a 

ne da se dopisujemo mjesecima kako da se taj problem riješi, i sada nakon ovoga, nadam se 

da više nećemo o tome raspravljati, nego da ćete naći način da jednostavno riješimo taj 

problem. 

 

Dubravko Kučinac 

- nekako mi sada izgleda najlakše pronaći Pedra, da to sada bude direktor Harkanovac, pa 

hajmo sada svi po njemu, direktor je u samom početku lijepo obrazložio na temelju kojih 

odluka, na temelju kojeg zakona što smo mi morali to raditi kako radimo, i ono što sam ja 

gradonačelniče možda vama hitio uputiti određenu kritiku, vi ste sada rekli, da ste 

razmjenjivali mailove više puta, inače znam da je to vaš način komunikacije, to je u redu u 

određenom dijelu komunikacije, davanje naloga, ali kada su ovakvi problemi u pitanju, po 

meni je trebalo biti na neki način vaša inicijativa, da i vi date nalog, kao predsjednik 

Skupštine kako da se riješi taj problem, ja nisam ovdje došao s tim pitanjem da kritički 

govorim o tome, nego da stvarno ukažem, da ljudi nisu educirani, vrlo jednostavno, kod mene 

se otpad vozio utorkom, ja sam imao jednu zelenu kantu, svaki utorak je ta kanta bila 

dovoljna. Koliko je meni poznato, ako sam dobro pratio, ono što mene najviše brine, je to da 

je Gradu Valpovu odobreno oko 430.000 kn za edukaciju o sortiranju otpada, mi kako je 

rekao gosp. direktor imamo i voditelja tog projekta, to je gosp. Marko Barišić, a ovdje smo 

čuli da mi nemamo ni obične prospekte, ni obične biltene, ja sam iskreno dobio taj papirić, 

stvarno nisam imao vremena, ali ono, stvarno treba izuzetna doza koncentracije, znanja, 

intelekta da zapravo čovjek shvati šta, kada, gdje i kako mora učiniti, i to je ono što ja 

smatram da je Grad propustio učiniti, dobio je 85% bespovratnih sredstava, 430.000 kn, da 

educira, pa sada nekako, nije mi baš fer prebaciti sve na direktora Harkanovca koji je 

ograničen kapacitetima i brojem djelatnika, na kraju krajeva imamo mi i našu LRA, imamo 

mi i naš Poduzetnički inkubator, imamo mi puno u Gradu pravnih osoba koje to mogu 

provesti, ne možemo sve svesti na jednu firmu da to provede, ja osobno nisam shvatio kako to 

treba ići. Direktor je ovdje spomenuo projekt sortirnice, rekli ste da taj projekt piše neka 

firma iz Osijeka, zašto taj projekt ne piše naša LRA, i naš Poduzetnički inkubator, pogotovo 

zato što imamo određeni iznos sredstava predviđen za to sve. I ono što mene najviše smeta, i 

što je gosp. Piškorjanac sada rekao za prigradska naselja, netko mora doći po vrećice u 

Valpovo, jako puno ima starih i nemoćnih i neukih ne znam ja što, ja predlažem da kada 

budete kupili otpad, da ubacite par tih vrećica, na kraju krajeva, nemojte se vi toliko osjećati 

da se vas napada, i nemojte ni vi toliko na neki način prebacivati možda nesavjesne i savjesne 

građane, ja nisam shvatio kako to treba ići, hajdemo pokušati naći način, to je ono što mene 



-  9  - 

 

zanima, mi bi trebali koliko ja znam imati 4 vrste kanti, mi imamo jednu vrstu kanti, pa idemo 

podijeliti građanima u sandučiće te vrećice, ali isto tako je činjenica da Grad, Gradska 

uprava, povezana društva nisu radili edukaciju građana, a trebali su, da li je problem 

napraviti to?, toliko lijepih letaka radite za svaki događaj, za svaki koncert, za svako 

događanje kulturno, sportsko, ovako, onako, pa potrudite se da napravite jedan letak, dobili 

ste 430.000 kn za to, znači u tom djelu, ako idemo napraviti neki prijelazni period dok se ljude 

ne educira dovoljno, ako treba i sufinancirati dodatna neka sredstva, treba iznaći da se vozi 

to smeće jednom tjedno, i ovako reći, nađite rješenje, ne čini mi se baš fer.  

 

Matko Šutalo 

- da se osvrnem na ovo izlaganje vijećnika Kučinca, naime, u provođenju projekata postoje 

određene faze, konkretno za ovaj projekt prva faza bila je javna tribina, na koju je kao što 

vam je rekao direktor došlo 5 ljudi, znači nije istina da se projekt ne provodi, druga faza je 

izrada brošure, ta faza još nije prošla, brošura će se izraditi, trebala bi biti jednostavnija od 

onoga što je uputio Urbanizam, jer doista je nerazumljivo laicima, treća faza, mislim da 

imamo 3 tribine, vidjet ćemo koliko će ljudi doći, ne možete vući ljude za rukav i nagovoriti ih 

da dođu na javnu tribinu o gospodarenju otpadom, mislim to je ludost. Druga stvar, ja nisam 

predsjednik Skupštine Urbanizma, ako ne znate, vlasnik Urbanizma je Dvorac, a predsjednik 

Skupštine, odnosno direktor Dvorca po funkciji je predsjednik Skupštine Urbanizma, tako da 

znate, da imate jednu novu informaciju. Što se tiče samih natječaja, govorite zašto mi nismo 

pisali projekt za sortirnicu, to je isto jedna novina za vas, na natječaj prijavljujemo mi, naša 

LRA ili VPC, što smo i napravili, međutim, jedna od faza pripreme projekta je priprema 

projektne dokumentacije koje rade projektanti, a mi nemamo projektante u našoj LRA, nego 

objavljujemo javni poziv za izradu projektne dokumentacije, u ovom slučaju je to tvrtka iz 

Osijeka, i oni su izradili projektnu dokumentaciju, a mi smo prijavili na natječaj.   

 

Marko Tomoković 

-  gosp. Harkanovac, činjenica je da vi ne sortirate otpad, meni su djelatnici Urbanizma, 

dakle vaši djelatnici rekli, da se od otpada sortira samo najkvalitetnije staklo, najkvalitetniji 

papir i tetrapak, ostalo se sve melje i vozi na otpad. Što se tiče otkaza, nije baš tako kako ste 

vi rekli, oni su mi rekli danas, da ste ih jako nagrdili, konkretno zbog ovoga što smo mi 

objavili na stranicama Živog zida, što su nam poslali fotografije, rekli su da ste im prijetili 

otkazima i vrlo su uplašeno zvučali po tom pitanju, i uopće ne žela javno ići s time, iz tog 

razloga da ne bi dobili otkaz, dakle, ako to radite to je stvarno sramota i dno dna, ja vjerujem 

da radnici govore istinu. Nadalje, što se tiče tog istog sortiranja, kod Srednje škole Valpovo 

ima video zapis gdje ide  plavi i zeleni kontejner u isti kamion, to se sve melje, i papir i ostali 

otpad, imamo video zapis koji nam je stanar jedan poslao, sve se jasno vidi na tom snimku, i 

na ostalim snimcima, a što se tiče otpada sa groblja, prvo ste u svom izlaganju spomenuli 

kako Urbanizam nije odgovoran za to, a onda ste kasnije rekli, da ste primorani tamo odvesti 

otpad, to je kontradiktorna izjava. Spomenuli ste da je bila neka inspektorica, možete li reći 

koja inspektorica, inspektorat čega, zaštite okoliša?, to je znači bilo povodom ovoga što smo 

mi objavili, netko je prijavilo ili?, kada ste govorili o tome da je bila inspektorica sa vama, 

rekli ste da nije odgovoran Urbanizam za to, a onda ste kasnije rekli da ste primorani odvesti 

tamo bio otpad. 

 

Stanislav Milošević 

- jasno je ovdje koji su zakonodavni okviri i šta oni nama donose, jasno su sa pozicije 

direktora determinirani problemi na području našeg Grada, jasno je i da te probleme ne 

možemo rješavati represivno, što smo se svi ovdje složili, i jasno je da moramo raditi na 

edukaciji, kako građanstva, tako na žalost i zaposlenika. Što se tiče unutrašnje organizacije 

Urbanizma, to je stvar rukovodnih struktura da organiziraju posao za koji su plaćeni. 
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A konkretan prijedlog moj je, da se ponovi raspored po kućanstvima, jer ljudi će vrlo brzo 

shvatiti o čemu se radi, da im se omogući ovo što je rekao gosp. Kučinac, da oni dobiju te 

vrećice, koje su za razvrstavanje otpada na kućni prag, ne možete očekivati da će svi iz 

prigradskih naselja, a isto tako iz samog Grada Valpova svatko doći na blagajnu Dvorca po 

vrećice, ne zbog toga što im svijest nije na zavidnom nivou, nego iz nemogućnosti neki, imamo 

puno staračkih domaćinstava koji nisu u stanju stvoriti si preduvjete, da bi taj odvojeno 

prikupljen otpad koji odvoji tamo na kućnom pragu adekvatno stavio u određene vrećice koje 

se sugeriraju sa naslova Urbanizma, pa evo nekakva moja sugestija je, da se upravo na tom 

edukativnom dijelu treba poraditi, prvenstveno zaposlenika Dvorca koji onda na terenu 

trebaju edukativno u suradnji sa građanstvom nastojati da sav taj otpad koji je prikupljen, da 

završi tamo gdje treba. 

 

Jozo Piškorjanac 

- u dobroj namjeri, ne trebamo ovdje nitko u nikog upirati prstom, pa kazati tko je kriv, nije 

kriv, odluke su tu koje moramo sprovoditi, i predlažem gradonačelniče Vama, i svima nama 

skupa da, pogotovo kada su u pitanja prigradska naselja, ja govorim konkretno, male sredine 

pa se ljudi poznaju, morat ćemo ići ponovo sa zborovima mještana, vidjeli ste da se odazovu, 

ljudima morate govoriti, morat ćemo mi na terenu, preuzimam odgovornost da i mi mjesni 

odbori ćemo morati se s tim suočiti, ili ćemo doći u situaciju da ćemo imati deponije po našim 

mjestima ponovo, znači svi smo ti koji moramo shvatiti da zajednički krenemo u taj dio, u 

edukaciju, svi skupa. 

 

Vitomir Matoković 

- ne mogu, a da ne reagiram na neke stvari, upravo nekada treba represivno djelovati, to 

govorim iz iskustva, predsjedavajući 20 godina mjesnim odborom, znate koliko je niknulo 

divljih deponija, koliko smo bacili novaca na te divlje deponije, pola milijuna samo na 

deponiju tamo kod Marjančaca prema Ivanovcima, Nardu da ne pričam. Ja smatram da bi 

trebalo ovom problemu malo temeljitije pristupiti i represivno, slažem se, edukacija, slažem 

se i u ovom djelu sa vrećicama, možda se moglo više napraviti. Ne možemo sada jednostavno 

ciljati da je direktor kriv, idemo svi skupa nešto učiniti, postoje u svim prigradskim naseljima 

djelatnici, komunalni redari, koji su isto dužni po poslovima koje obavljaju, između ostalog, 

prijaviti ukoliko se netko pojavi tamo, baci otpad ili ne znam što. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O POKRETANJU INICIJATIVE ZA POVRATAK  

       SJEDIŠTA POLICIJSKE POSTAJE U GRAD VALPOVO, 

 

Dubravko Kučinac - ukratko je obrazložio predmetni materijal. Klub vijećnika HDZ i 

koalicijskih partnera predlaže, da se donese odluka o pokretanju inicijative za povratak 

Policijske postaje iz Belišća u Valpovo, i to na način, da Gradsko vijeće Grada Valpova 

pokreće inicijativu za povratak policijske postaje iz Belišća u Valpovo, zbog razloga 

navedenih u obrazloženju uz ovu odluku, čl. 2., da Gradsko vijeće Grada Valpova zadužuje 

gradske službe, da ovu odluku s predmetnim obrazloženjem proslijede relevantnim 

institucijama, kao što je PP Belišće, PU OBŽ i MUP RH,  siguran sam da su to vrlo 

argumentirani razlozi, i ne vidim ni jedan razlog, da mi ovu inicijativu ne podržimo.  

 

Dejan Pisačić 

- u dogovoru s tajnikom Grada oko tih pravnih stvari, moram reći, da ne može biti odluka, 

nego zaključak o pokretanju, ja predlažem da Gradsko vijeće Grada Valpova donese 

Zaključak o pokretanju inicijative za povratak Policijske postaje iz Belišća u Valpovo, da se 

taj zaključak objavi u Službenom glasniku Grada Valpova, i uputi na relevantne adrese, a 
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gradske službe neka taj dokument pripreme onako kako bi trebalo po pravnoj struci izgledati. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O STANJU SIGURNOSTI NA PODRUČJU GRADA VALPOVA  

       ZA RAZDOBLJE I-IX MJESEC 2018. GODINE 

 

Zdravko Mandić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Matko Šutalo, Dejan Pisačić i 

Miroslav Šmit. 

 

Matko Šutalo 

- neću se osvrtati na ove podatke s kojima nas je upoznao načelnik, nego ću mu samo 

zahvaliti na dosadašnjoj suradnji u ovoj protekloj godini, i koristim ovu priliku da se 

zahvalim načelniku PP Belišće i načelniku PU OBŽ, koji su podržali naš prijedlog i naš 

projekt izgradnju biciklističke staze u Strossmayerovoj ulici, jer doista bez njihove podrške, 

mislim da taj projekt ne bi bio ostvaren, nadam se da ćemo imati još takvih projekata s kojima 

ćemo povećati sigurnost naših građana u Valpovu i prigradskim naseljima. 

 

Dejan Pisačić 

- budući da je tema izvješće o stanju sigurnosti, ja ću iskoristiti ovu priliku, prije nekoliko 

sjednica Gradskog vijeća sam dobio pismo od gosp. Danijela Pavića, vezano za nemili 

događaj koji se njemu dogodio u vlastitom dvorištu, pa me zapravo zanima, ako nas možete 

izvijestiti što se poduzelo od vaše strane, ali ono što bi mene zanimalo, ako imate tih 

saznanja, uopće ne sumnjam da se sa strane PU poduzelo sve, mene zanima nakon toga što se 

dogodilo, da li ima nekakav sudski epilog ili nekakva presuda ili nešto slično, osjećao sam 

ovu dužnost, budući je to dobio i gradonačelnik i predsjednik Gradskog vijeća, ja sam s time 

upoznao vijećnike, pa budući da ste Vi tu, ako možete nam dati nekakve informacije o tome? 

 

Zdravko Mnadić 

- evo konkretno pitanje, konkretan odgovor, pronađeni su počinitelji, protiv 5 osoba je 

proslijeđeno posebno izvješće, kaznena prijava Državnom odvjetništvu, i baš sam jučer dobio 

obavijest, da je podignuta optužnica, sada ide dalje sudski postupak. 

 

Miroslav Šmit 

- ja sam bar 10-tak puta govorio, upozoravao u vezi preventive što se tiče javnog reda i mira, 

zahvaljujem načelniku da je konačno i on progovorio o tome, što je između ostaloga naravno 

uzrok remećenja javnog reda i mira, to je dugačko radno vrijeme kafića, do 4 sata ujutro. Što 

se tiče Jadranske obale, vi znate da tamo isto imaju kafići produženi rad, ali na otocima ili 

nekim odmaralištima, a ne u samom mjestu, jer građani i turisti odmah to prijavljuju, a kod 

nas, mi stalno i uporno odbijamo priznati da je jedan od uzroka remećenja javnog reda i 

mira, dakle produženo radno vrijeme kafića, a tu odluku smo mi donijeli davno, a znate koje 

je obrazloženje bilo, kuda će naša mladež jadna, oni će odlaziti iz Valpova, neka oni tu u 

Valpovu budu, pa neka se vesele, evo ga rezultat. 

 

 Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 5. IZVJEŠĆE O RADU LOKALNE RAZVOJNE AGENCIJE  

       VALPOVO-PETRIJEVCI  d.o.o. 

 

Ivana Zeko - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Ivana Bagarić, Ivana Zeko, 

Vitomir Matoković, Jozo Bogdanović i Željko Varžić. 

 

Ivana Bagarić 

- imam upit srednje škole, vezano za projekt Proaktiva, u kojoj je fazi, i ovo što ste rekli za 

gubitak, da li ste poduzeli određene mjere? 

 

Ivana Zeko 

- što se tiče projekta Proaktiva, bilo je riječi o administrativnoj provjeri, sada smo u fazi gdje 

se nadamo, da ćemo biti odabrani za financiranje, kada budemo imali točnije informacije 

svakako ćemo obavijestiti javnost, a što se tiče ovog dijela vezano za gubitak, razgovarali smo 

sa osnivačima, pokušavamo pronaći neko rješenje, nastojat ćemo to uvrstiti i u rebalans 

Proračuna, i taj dio riješiti, tako da sljedeću godinu nemamo ovih financijskih problema. 

 

Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (14 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 6. IZVJEŠĆE O STANJU U PROSTORU GRADA VALPOVA ZA RAZDOBLJE  

       OD 01. 01. 2013. DO 31. 12. 2017. GODINE 

 

Dragica Sopek - ukratko je obrazložila predmetni materijal. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA 

        VALPOVA ZA 2018. GODINU 

 

Dejan Pisačić - Odbor za dodjelu javnih priznanja Grada Valpova je na svojoj 4. 

sjednici, održanoj 8. studenoga 2018. godine razmatrao sve pristigle prijedloge, jednoglasno 

ih prihvatilo (5 glasova ZA), te predlaže Gradskom vijeću da ih također prihvati kako slijede 

u prijedlogu, koji ste dobili u materijalima.  

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici glasovali za 

prijedloge: 

 

Zlatna plaketa „Pečat Grada Valpova“: 

1. Stjepan Koški, 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

2. Slobodanka Griva Šokac 

     jednoglasno (15 glasova ZA). 
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Plaketa „Matija Petar Katančić“: 

- za područje sporta: 

1. Đuro Skelac, 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

2. Saša Brezovec, 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

3. Nogometno središte Valpovo 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

- za područje duhovnog i sveukupnog društvenog života: 

1. Vedrana Kuna, 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

2. Ankica Brkić 

    jednoglasno (15 glasova ZA), 

3. Mirela Skelac, 

    jednoglasno (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazloži predmetni materijal.  

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 12. sjednici, održanoj 28. 

studenoga 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga (3 glasa ZA), te predlaže 

Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 Također, Klub vijećnika HDZ i koalicijskih partnera raspravljao je također o ovom 

prijedlogu i kako s ovom odlukom smanjujemo prihod od poreza, znači sa 36.000 kn na 

18.000 kn, ta financijska sredstva ne predstavljaju neki značajni prihod za Grad, pogotovo 

danas kada dobivamo 12,5 mil. kn više od poreza na dohodak, te mi predlažemo, da se ovaj 

porez smanji i to po zonama, znači 1 kn za prvu zonu, a za sve iduće zone 10 lipa manje. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Matko Šutalo, Dubravko Kučinac, 

Marko Tomoković, Vitomir Matoković i Zdravko Ćorić. 

 

Matko Šutalo 

- podržavam ovu inicijativu vijećnika Tomokovića za smanjenjem poreza za korištenje 

ugostiteljskih vrtova, stoga predlažem, da se porez ukine, neke jedinice lokalne samouprave u 

našoj okolici u OBŽ su taj porez ukinuli, neke su ih smanjile, a ovaj iznos od 18.000 kn doista 

ne znači puno za Grad Valpovo, a ugostiteljima bi izašli u susret, olakšali bi im poslovanje, 

poglavito govorim iz tog razloga što smo ove godine konačno uveli red u korištenje tih javnih 

površina, znači u dogovoru s ugostiteljima odredili smo gabarite i način korištenja 

ugostiteljskih terasa, na kraju krajeva imamo i bianco zadužnice koje su svi dostavili u Grad, 

za eventualnu prisilnu naplatu potraživanja, međutim, ići ćemo za time, da i u narednoj 

godini, bez obzira kakva bila odluka Gradskog vijeća danas, da nitko neće ni moći postaviti 

ugostiteljske terase, ukoliko nije podmirio dug iz prošle sezone, kao što smo to učinili i ove 

godine. Podsjećam, da se u prijašnjim godinama nije toliko o tome vodilo računa, tako da su 

neka potraživanja Grada prema pojedinim ugostiteljima otišla u zastaru, i govori se tu o ne 

malim iznosima, znači preko 100.000 kn, ja sam pripremio odluku za Gradsko vijeće, da se 

porez na korištenje javnih površina ukine, tako da ćemo ju sada podijeli vijećnicima, i molim 

ih da podrže ovu inicijativu, samo za ugostiteljske vrtove, znači za terase. 

 

Dubravko Kučinac 

- Klub vijećnika HDZ i koalicijskih partnera povlači svoj prijedlog. 
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Marko Tomoković 

- drago mi je da ste gosp. gradonačelniče predložili da se porez ukine, i svi smo se složili, još 

jednom zahvaljujem i povlačim svoj prijedlog. 

 

Vitomir Matoković 

- apsolutno se slažem da ovo napravimo, u razgovoru sa ugostiteljima, da se razmotri  

mogućnost fiksnih terasa kao što su to uredili neki gradovi, da ne remete prostor i sve skupa, 

a opet da podliježe svim tim standardima, da na neki način ti ugostitelji nešto daju, da Grad 

uprihoduje nešto, da bi to bilo u zimskim uvjetima jedna velika pogodnost, klimatizirano, 

znači toplo, pe evo valja i u tom pravcu razmišljati, neki su voljni investirati, to je samo jedno 

promišljanje. 

 

Zdravko Ćorić 

- nemam ništa protiv svake inicijative koja ima uporište, ovdje mi nismo čuli ni jedan razlog 

zašto bi im trebali ukinuti porez, odnosno, ako imamo sa drugim lokalnim jedinicama 

gradovima, općinama da ne postoji taj porez, ali onda napravimo i usporedbu kakva je cijena 

po kvadratu u drugim općinama i gradovima za te terase, pa da onda vidimo kada napravimo 

usporedbu, gdje smo mi u toj prići, znači da li iskačemo kao viši najamnici ili smo mi niže ili 

smo na nekakvom prosjeku sa sadašnjim modelom, pa onda da idemo sa modelom da se ukine 

porez, ali da imamo naknadu po kvadratu i da ju uredimo onako kako su  to i drugi uredili, 

inače nisam spreman prihvatiti bez tih argumenata.  

 

Marko Tomoković 

- gosp. Ćoriću, ugostitelji plaćaju najam na te terase u iznosu 16 kn po kvadratu, uzmimo u 

obzir terasu od 90 kvadrata, na tih 90 kvadrata oni plate 7.200 kn najma, na tih 7.200 kn 

najma plate još 4.500 kn poreza, što je preko 60%, znači samo porez, tako da mislim da je to 

dobro obrazloženje. 

 

Matko Šutalo 

- samo ću se osvrnuti na upit vijećnika Matokovića, još prošle godine pokrenuli smo 

inicijativu sa ugostiteljima, da terase u Gradu Valpovu u centru budu jednobrazne, odabrali 

smo zelenu našu valpovačku boju, odabrali smo nijansu i to smo poslali svim ugostiteljima u 

Gradu Valpovu, neki su uspjeli to već riješiti ove turističke sezone, odnosno sezone terasa, 

neki će to provesti u narednim godinama, kao što znate ugostitelji imaju ugovore sa različitim 

dobavljačima, oni im financiraju izgled terase, tako da nisu to mogli provesti odmah u prvoj 

godini, ali ide se za tim da budu terase jednobrazne, znači to će promijeniti apsolutno vizuru 

našeg trga, jednako tako odredili smo gabarite terasa, znači da su oni u istoj širini, u dužni 

koliko je tko potraživao, odnosno koliko imamo mjesta na trgu, i tu smo uveli red, u narednim 

godinama vjerujem, da će se ići za time, da se ide u rekonstrukciju trga, pa nakon toga 

možemo razmišljati o ovim čvrstim terasama ugostiteljskih objekata. 

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (13 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DUGOROČNOM ZADUŽENJU GRADA 

        VALPOVA KOD HRVATSKE BANKE ZA OBNOVU I RAZVITAK 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazloži predmetni materijal.  

 

 Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 12. sjednici, održanoj 28. 

studenoga 2018. godine razmatrao predmetni prijedlog, usvojio ga (3 glasa ZA), te predlaže 

Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu. 
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 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. INFORMACIJA O RADU I FUNKCIONIRANJU MJESNE SAMOUPRAVE  

       NA PODRUČJU GRADA VALPOVA U 2018. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPISIVANJU IZBORA ZA ČLANOVE 

          VIJEĆA MJESNIH ODBORA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazloži predmetni materijal. 

 

Dejan Pisačić 

- vijećnik Dubravko Kučinac, u ime Kluba HDZ traži stanku, pa predlažem stanku. 

 

Marko Tomoković 

- s obzirom da smo raspravljali o raspisivanju ili ne raspisivanju izbora za članove VMO, 

predlažem da se skinu točke 11. i 12. s dnevnog reda, te da o tome odlučujemo na idućoj 

sjednici ili od nekih narednih. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. INFORMACIJA O STANJU SOCIJALNE SKRBI NA PODRUČJU GRADA 

          VALPOVA U 2017. GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Jozo Bogdanović.  

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

 Vijećnik Marko Tomoković je napustio sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno14 

vijećnika. 

 

 Vijećnici Ivana Bagarić i Dubravko Kučinac su bili van vijećnice za vrijeme 

glasovanja, pa je glasovalo 12 vijećnika. 

 

TOČKA 12. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROJEKTA JAVNIH RADOVA ZA 

          NEZAPOSLENE OSOBE NA PODRUČJU GRADA VALPOVA U 2017. 

          GODINI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazloži predmetni materijal. 
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Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

 Vijećnici Ivana Bagarić i Dubravko Kučinac su bili van vijećnice za vrijeme 

glasovanja, pa je glasovalo 12 vijećnika. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANOVA 

          ODBORA ZA FINANCIJE I PRORAČUN 

 

 Željko Varžić - Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 6. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2018. godine razmatrala predmetni prijedlog, i predlaže da se Ljiljana Šimić 

razriješi dužnosti člana Odbora za financije i proračun, a da se imenuje Kristina 

Čamagajevac za člana Odbora za financije i proračun. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik  

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOZI: 

 A) RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA ZAKUP 

      POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE 

      HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO, 

 B) RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA 

       UVOĐENJE U POSJED POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 

       REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO 

 

 Željko Varžić - Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 6. sjednici, održanoj 29. 

studenoga 2018. godine raspravljala o predmetnim prijedlozima, i predlaže da se u 

Povjerenstvo za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad 

Valpovo imenuju slijedeće osobe: Slaven Mijatov, za predsjednika, te Dino Klobučar, Ilija 

Romić, Jozo Piškorjanac i Vitomir Matoković, za članove. 

 Također predlaže da se u Povjerenstvo za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo imenuju sljedeće osobe: Slaven Mijatov, za 

predsjednika, te Željko Šutalo i Damir Horvat, za članove. 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Marko Vuksanić.  

 

Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

 a) Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog 

     zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo, 

         jednoglasno (14 glasova ZA), 

 b) Rješenja o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed 

      poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo 

     jednoglasno (14 glasova ZA). 

 

TOČKA 15. INFORMACIJA O MOGUĆEM RJEŠAVANJU PROBLEMA NAPUŠTENIH 

          ŽIVOTINJA NA PODRUČJU GRADA VALPOVA 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazloži predmetni materijal. 
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 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 16. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Zvonko Barišić 

- vi se sjećate da smo 9. listopada 2018. godine uputili javni poziv za podnošenje prijedloga 

kandidata za Savjet mladih, na žalost nemamo dovoljno kandidata, pa je prijedlog da se rok 

još produži do 29. prosinca 2018. godine, jednim zaključkom samo da rok produžimo. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

Zvonko Barišić 

- još jedna informacija, sutra vas sve skupa pozivam u Centar kulture u 18,00 sati, u maloj 

dvorani će biti promocija ovog našeg kataloga ove velike izložbe Valpovački vlastelini 

Prandau-Normann, i da vam kažem, da smo imali čast da promoviramo ovaj veliki katalog i 

na 41. Međunarodnom sajmu knjiga Interliber u Zagrebu, koji je inače najveći sajam knjiga u 

ovom dijelu Europe. 

 

Dejan Pisačić 

- prije nego što zaključim sjednicu, sve vas pozivam na svečanu sjednicu povodom Dana 

Grada u petak, 07. prosinca 2018. godine u 13,00 sati u Centar kulture. 

 

.......... 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 20,40 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


